
我们许多的建筑物都采纳了社会因素的考虑，促使群体活动和社区成员的沟通，

并带动和谐氛围。 
Many of our buildings have incorporated social considerations to enable group 
activities and communication of community members to foster a harmonious 
atmosphere. 
 
图像: 握手代表关顾及支持社区 
View of holding hands to demonstrate care and support for our community 
 
图像: 一对情侣在长廊上奔跑享受社群‧空间 
View of a couple running on the promenade to enjoy the places for the community 
 
图像: 一对夫妇抱着婴儿共建美好家园 
View of a couple holding a baby to build a home 
 
图像: 家庭在草坪上享受游戏时间 
View of the family bonding grows stronger and enjoys the playtime on a green lawn 
 
图像: 海滨‧空间 - 启德邮轮码头 
View of places by the waterfront - Kai Tak Cruise Terminal 
 
图像: 家庭休憩地方 - 观塘海滨花园 
View of open space for family - Kwun Tong Promenade 
 
图像: 草坪 - 添马舰发展 
View of green lawn - Tamar Development 
 
图像: 学习‧空间 - 保良局何寿南小学外观、走廊、班房及球场 
View of places for learning - PLK Stanley Ho Sau Nan Primary School overview, 
corridor, classroom and sports ground 
 
图像: 文化康乐运动‧空间 - 屏山天水围文化康乐大楼外观、走廊及羽毛球球场 
View of places for leisure, cultural and sports - Ping Shan Tin Shui Wai Leisure and 
Cultural Building overview, corridor and badminton court 
 
图像: 高山剧场新翼及室内剧院 
View of Ko Shan Theatre New Wing and indoor theatre 
 



图像: 油麻地戏曲活动中心及幕后花絮 
View of Yau Ma Tei Theatre and highlights behind the scene 
 
图像: 香港单车馆及比赛图片 
View of HK Velodrome and competition photo 
 
图像: 服务‧空间 - 赤柱市政大厦 
View of Places for Services - Stanley Municipal Services Building 
 
图像: 终审法院大楼及其内部 
View of Court of Final Appeal and its interior 
 
图像: 北大屿山医院及其用户 
View of North Lantau Hospital and its user 
 
图像: 和合石火葬场 
View of Wo Hop Shek Crematorium 
 
图像: 和合石灵灰安置所 
View of Wo Hop Shek Columbarium  
 
图像: 海滨‧空间 - 赤柱海滨长廊、码头及鸟瞰图 
View of places by the waterfront - Stanley Waterfront and aerial view 
 
图像: 父亲拥抱婴儿及情侣在长廊会面 
View of a father hugging a baby and a couple meeting on the promenade 
 
完成了 1,500+项目 
保养 8,000+政府大楼 
Completed 1,500+projects 
Maintain 8,000+ government buildings 
 
建筑署 
Architectural Services Department 


